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開心說英語系列 - Happy Chatting in English Series 
 
 
課程簡介 Course Introduction 

牙牙學語零至五/六歲學齡被公認為小朋友學習的寶貴時刻。如能積極鼓勵小朋友開心學習說英文，可以提高

孩子以後學習英語能力。世界衞生組織(WHO) 5/2019 新聞亦有研究報告指出，兒童六歲前使用電子版/手機

學習模式，每天一小時為極限，而小童一歲前更不應接觸電子用品為要。在此老師指導更為重要。 
Developing children’s learning capabilities including English speaking below 6 years of age is particularly important.  
Recent research findings recommended by World Health Organization (WHO) set the maximum of 1 hour per day 
for children below 6 and totally none for children below 1 in using electronic learning tools including mobile phones, 
which especially emphasizes the importance of teachers' supervision. 
 
教學目標 Objectives 
 以創意和創造力營造學習環境，日常活動為主 

Creating a Learning Environment for Innovation and Creativity in daily routine activities. 
 滲入 STEM 學習經驗的工具引發探索學習 

Tools to Enable Immersive STEM Experiences for nurturing inquisitiveness. 
 
課程大綱 Course Outlines 
 設計及創意思維 

Design and Creative Thinking 
 以活動為中心，開心運用英語表達交談 

Activities-based and happy chatting in English 
 系統思維，持續改善  

Systems Thinking with continuous improvements 
 
 

 

 

 

 
 

教學對象 Target Audience   
對 STEM 教學法，開心說英語有興趣的現職或準老師及家長 
In-service Teachers, Prospective Teachers or Parents interested in STEM and Happy Chatting in English 
Methodology. 
 
課程導師 Course Tutor   
Mr. Duncan Hicks 具澳洲大學英語教學專業資格，在香港、澳門及國內有多年教學經驗，是「英語為母語」

導師 
Mr. Duncan Hicks, with TESOL English Teacher professional qualifications from Australia and a Native English 
speaker has years of teaching experience in Hong Kong, Macau and China. 
 
授課語言 Medium of Instruction 
英語及專用詞彙 
English and useful Terminology 

創意思維 實踐解難 

合辦機構 

老師學習時刻 Snap shot of teachers’ training in action 

報讀優惠 
兩人同時報讀，
半價收費。 



 
 

報名地點 Venue for Enrollment 
澳門氹仔偉龍馬路澳門科技大學 O 座 2 樓 持續教育學院 
SCS, 2/F Block O, Macau University of Science and Technology, Avenida Wai Long, Taipa, Macau 
 
上課地點 Venue for Class 
澳門氹仔偉龍馬路澳門科技大學（確實地點將於確認開課時以手機短訊通知） 
Macau University of Science and Technology, Avenida Wai Long, Taipa, Macau 
 

上課日期 Course Date & Time 

課程編號 Course code 上課日期 Course Date & Time 總課時 

S190400045 Class B: 13 July, 2019 (Sat) , 09:30 - 12:30 & 14:00 - 17:00 6 hours 

S190400046 Class C: 20 July, 2019 (Sat) , 09:30 - 12:30 & 14:00 - 17:00 6 hours 
 
課程費用 Tuition Fee  MOP 1,800                         收生名額 Class Size  20 人 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

* 報名注意事項 Enrollment Notes * 

報名時間：星期一至五(9:00 - 20:00)、星期六(9:00 - 13:00) [公眾假期除外]  

Operation hours: Monday to Friday (9:00 – 20:00) ; Saturday (9:00 - 13:00) [Close at Public Holidays] 

1. 首次報讀本院短期課程者，請先登入網上報名系統（網址：https://scs.must.edu.mo/oasc/PersonalInfo.do）或掃瞄以下

的 QR Code，選擇 <教育科學> 類別，預先登記個人資料（不需上傳身份證），填妥資料後，帶備身份證正、副本

及相片 1 張至本院辦理報名。 
   For those who enroll for our courses for the first time, please go to https://scs.must.edu.mo/oasc/PersonalInfo.do or scan the 

QR Code below, choose the category of <Education>, and input personal information (no need to upload ID copy). After 
registration online successfully, please come to our school to make payment. You should bring along with your ID card and 
copy, and a passport size photo.  

 
2. 報讀者可以現金/本票或劃線支票（抬頭請寫“澳門科技大學持續教育學院”或“


